
Protokół Nr V /2024 
z V sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 24 września 2024 r. 
 
 
V sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie pod 
przewodnictwem Stanisława Panka Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. 
Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Starostwa Powiatowego w Łańcucie, przy 
ul. Mickiewicza 2 (I piętro). 
Obrady rozpoczęto 24 września 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:50 tego 
samego dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej powiatu: 
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
Przewodniczący Rady powitał radnych, gości oraz osoby obsługujące obrady sesji.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Kamil Chmiel 
3. Halina Golec 
4. Zbigniew Grad 
5. Jan Kilian 
6. Kamil Kilian  
7. Adam Krzysztoń 
8. Marian Kurek 
9. Zbigniew Łoza 
10. Michał Mac 
11. Wincenty Morycz 
12. Joanna Murias 
13. Piotr Nowak 
14. Stanisław Panek 
15. Barbara Pilawa-Kraus 
16. Izabela Pomykała 
17. Mariusz Rejman – nieobecny 
18. Monika Roman 
19. Agnieszka Rzepka 
20. Łukasz Rzepka 
21. Wojciech Szura 
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Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę do 
św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
 
Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg poniższego porządku posiedzenia. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Łańcucie za rok 2023. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów oraz 

umieszczanie ich i przechowywanie na parkingu strzeżonym.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 
3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2025”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy stacji bazowej 
telefonii komórkowej.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego dotkniętej powodzią.  

9. Podjęcie uchwał w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Łańcuckiego Nr 

L/376/2023 z dnia 28.12.2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 

11. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

12. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
14. Sprawy różne.  
15. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Łańcucie za rok 2023. 
 
Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 
w Łańcucie za rok 2023 przedstawił i omówił Marcin Filip Zastępca Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie (materiały w złączeniu do 
protokołu).  
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W dyskusji wzięli udział: 
Radna Izabela Pomykała, 
Radny Łukasz Rzepka, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady podziękował za przedstawione 
sprawozdanie. 
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów oraz 
umieszczanie ich i przechowywanie na parkingu strzeżonym. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Kamil Koralewicz Naczelnik Wydziału 
Komunikacji. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą odczytał Przewodniczący Rady Powiatu.  
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów oraz 
umieszczanie ich i przechowywanie na parkingu strzeżonym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/41/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów oraz 
umieszczanie ich i przechowywanie na parkingu strzeżonym została podjęta ( załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Kamil Koralewicz Naczelnik Wydziału 
Komunikacji. 
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Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Infrastruktury, 
Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, którą przedstawił Zbigniew Łoza 
Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczeniu usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/42/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2025”. 
 
Projekt uchwały przedstawił Robert Szajnar Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych.  
 
Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący obrad. 
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2025”. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
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Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/43/2024 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Powiatu 
Łańcuckiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2025” została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy stacji bazowej 
telefonii komórkowej. 
 
Powyższy punkt omówiła Monika Roman Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji, a następnie przedstawiła pozytywne stanowisko w powyższej kwestii. 
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy stacji bazowej 
telefonii komórkowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/44/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy stacji bazowej 
telefonii komórkowej została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego dotkniętej powodzią. 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Rady. 
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego dotkniętej powodzią. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/45/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego dotkniętej powodzią została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwał w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
 
I projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Wincenty Morycz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/46/2024 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
II projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. 
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/47/2024 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2024 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Łańcuckiego 
Nr L/376/2023 z dnia 28.12.2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
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Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Przewodniczący obrad.  
 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Łańcuckiego Nr L/376/2023 
z dnia 28.12.2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (20) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna 
Murias, Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika 
Roman, Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman. 
 
Uchwała Nr V/48/2024 w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Łańcuckiego 
Nr L/376/2023 z dnia 28.12.2023 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Łańcuckiego zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman zwróciła się z zapytaniem odnośnie wyrażenia zgody Zarządu 
Powiatu dla Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Łańcucie na prowadzenie rozmów 
z przedstawicielami firmy PLAY odnośnie wynajęcia terenu pod budowę masztu telefonii 
komórkowej, czy w tym temacie były konsultacje z mieszkańcami i w którym miejscu 
ewentualnie stacja miałaby powstać. Pani Radna zapytała również odnośnie pozytywnej 
decyzji Zarządu Powiatu w sprawie wynajmu pomieszczeń i dzielenia bonifikat.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiedział, że nie ma jeszcze decyzji co do 
postawienia masztu sieci komórkowej, Zarząd wyraził jednie zgodę Dyrektorowi ZST na 
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prowadzenie rozmów w tym zakresie. Zwrócił uwagę jednak na fakt że maszty są 
potrzebne, natomiast sieci komórkowe powinny współpracować ze sobą, aby na jednym 
maszcie było kilka nadajników różnych operatorów. Odnośnie bonifikat przekazał, że 
zostało przyjęte, iż w uzasadnionych sytuacjach Zarząd Powiatu może udzielić bonifikaty. 
 
Radna Monika Roman Ad Vocem zwróciła się z prośbą o sprawdzenie ile nadajników na 
terenie miasta jest sieci Play, a ile należy do innych sieci komórkowych. 
 
Radny Kamil Kilian zwrócił się z zapytaniem odnośnie spotkania w Nadleśnictwie Leżajsk 
w sprawie budowy ścieżek rowerowych.  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki poinformował, że Nadleśnictwo Leżajsk planuje 
budowę ścieżek rowerowych przez tereny leśne z Tryńczy, przez Powiat Leżajski do 
Julina. Na spotkaniu tym pan Starosta zaproponował, aby ścieżkę przedłużyć przez Powiat 
Łańcucki, Markową do Magdalenki. Przekazał, że w tej sprawie będą rozmowy na 
najbliższym konwencie wójtów.  
 
Radny Wojciech Szura wypowiadał się odnośnie utrzymania rzeki Mikośki na terenie 
miasta Łańcuta, przypomniał, że temat ten poruszył na ostatniej sesji Rady Powiatu 
w obecności pana Kierownika z Nadzoru Wodnego. Rzeka miała być oczyszczona 
i uporządkowana, jednak do dziś nic się nie zadziało. Zapytał do kogo ma się zwrócić w tej 
sprawie.  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki odpowiedział, że w tej sprawie należy zwrócić się 
bezpośrednio do Wód Polskich i do Miasta Łańcuta. 
W powyższym temacie zabierała głos pani Barbara Pilawa – Kraus Wicestarosta. 
Natomiast radny Janusz Bester udzielił rad panu Wojciechowi Szurze, aby napisać pismo 
i osobiście wybrać się do Urzędu Wód Polskich w Krośnie.  
 
 
Ad. 12.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
Radny Michał Mac zwrócił się z zapytaniem: 
1) Odnośnie wizji lokalnej, która miała odbyć się na ulicy Zielonej w Łańcucie, czy się 

odbyła i jakie są ustalenia? 
Radna Monika Roman odpowiedziała radnemu Michałowi Macowi, że wizja lokalna się 
odbyła, drogi zostały objechane. W miejscach newralgicznych zostaną postawione 
odpowiednie znaki i zostaną zamontowane progi zwalniające. 
 
2) W kontekście ostatniego zalania tunelu podczas ulewy i awarii urządzeń 

odprowadzających wodę zapytał kiedy oficjalnie jest przewidziany odbiór inwestycji – 
budowa tunelu? 

Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki ustosunkował się do zapytania radnego Michała Maca 
i poinformował, że nie zna daty oficjalnego odbioru tunelu. Natomiast fakty są takie, że 
podczas nawałnicy z jakiegoś powodu nie zadziałał sterownik.  
Radny Michał Mac stwierdził, że skoro inwestycja nie jest odebrana to ciężko winić 
zarządcę drogi, że coś nie zadziałało. 
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Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki poinformował, że tunel został wykonany rzutem na 
taśmę, nie było innego rozwiązania, nie było możliwości wykonania wiaduktu. Dla 
społeczności lokalnej jest to najlepsze rozwiązanie.  
W temacie administrowania tunelem wypowiadał się Radny Zbigniew Grad.  
 
3) Drogi powiatowe – podziękował za uporządkowanie parkowania wzdłuż ulicy 3 –go 

Maja w Łańcucie, natomiast podobne działanie zasugerował na ulicy Tkackiej 
w Łańcucie. 

 
Radny Wojciech Szura zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Komisji Zdrowia 
jakie stanowisko przyjęła Komisja w sprawie kontroli NIK-u w Centrum Medycznym.  
Radny Michał Mac poinformował, że Komisja Zdrowia nie podjęła formalnego stanowiska 
w tej sprawie, było zapoznanie się z tym tematem.  
Powyższe potwierdził Wincenty Morycz członek Komisji Zdrowia. 
 
 
Ad. 12.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (19) 
Janusz Bester, Kamil Chmiel, Halina Golec, Zbigniew Grad, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Marian Kurek, Zbigniew Łoza, Michał Mac, Wincenty Morycz, Joanna Murias, 
Piotr Nowak, Stanisław Panek, Barbara Pilawa-Kraus, Izabela Pomykała, Monika Roman, 
Agnieszka Rzepka, Łukasz Rzepka, Wojciech Szura 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Jan Kilian 
NIEOBECNI (1) 
Mariusz Rejman 
 
Protokół Nr IV / 2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r. został przyjęty. 
 
Ad. 13.  
Sprawy różne. 
 

W sprawach różnych głos zabierali: 
Stanisław Panek Przewodniczący Rady, 
Radny Łukasz Rzepka, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Wincenty Morycz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego, 
Radny Zbigniew Grad. 
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Ad. 14.  
Zakończenie. 
 
Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady V sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VII 
kadencji 2024 – 2029.  
 
Przygotowała:  
Renata Czechowicz 

 

Przewodniczący 
Rada Powiatu Łańcuckiego 

 
Stanisław PANEK 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
________________________________________ 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


